



WHO WE ARE

The Chinese in Wales Association (CIWA) is a Charitable Incorporated Organisation, registered with the Charity Commission in 2017. Our aim is to deliver outstanding services that positively impact the lives of residents with Chinese heritage living in Wales.

Since our establishment, CIWA has become the primary contact point for residents with Chinese heritage in Wales, with our head office located at the Grand Multicultural Hub of Swansea Grand Theatre. We currently serve over 700 households across Wales and have over 3000 followers across various social media platforms.

As we continue to evolve, we are developing services to meet the changing needs of Chinese communities across Wales, bridging the gap between local service providers and service users. Our dedicated team of passionate staff, trustees, and volunteers, each bringing unique skills and expertise, work collaboratively to fulfil the needs of our communities.

Join us as we work towards nurturing equitable, inclusive, and united communities in Wales, where we aspire for individuals of Chinese heritage to be fully integrated, empowered, and celebrated contributors to society, fostering happiness for all.

联系我们 CONTACT US

📍 地址 Address:
The Grand Multicultural Hub,
Arts Wing, Swansea Grand Theatre,
Singleton St, Swansea SA1 3QJ

- ☎ 电话: 01792 469919
- ✉ 电邮: info@chineseinwales.org.uk
- 🌐 网址: www.chineseinwales.org.uk
- 📘 脸书: ChineseInWales
- 🐦 推特: ChineseInWales
- 👤 微信: ChineseInWales
- 👤 微信公众号: 威尔士华人圈

🕒 办公时间 Office Hours
周一至周五 Mon - Fri 9am - 5pm

扫二维码微信联系我们
Scan QR Code To WeChat Us



威尔士华人协会

Chinese In Wales Association
Cymdeithas Tsieiniaidd Yng Nghymru

英国注册慈善机构号
Registered Charity No.
Rhif Elusen: 1175444



WHAT WE DO

Our charitable services focus on:

- **Advancing Social Equity:** Overcoming linguistic barriers with our Mandarin, Cantonese, and English language services, supported by robust advice, advocacy, information services, and case referrals.
- **Promoting Wellbeing:** Cultivating holistic wellness through multilingual counselling and a diverse range of physical and social activities.
- **Fostering Social Cohesion and Integration:** Building connections between individuals and groups through facilitating social groups including: Autism Support, Older People Group, Parents, Youth and Sports Club
- **Promoting Diversity and Inclusion:** Celebrating the vibrant tapestry of Chinese and Welsh heritage through engaging social, cultural, and educational events.

We currently provide:

- Advice, Information, and Referrals
- Activities for Children and Young People
- Activities for Older People
- Autism Support
- Casework Advocacy
- Multilingual Counselling Services
- Translation and Interpretation Services
- Cultural Events
- Volunteering Opportunities
- Internships and Work Placements

关于我们

威尔士华人协会（简称CIWA华协）于2017年在英国正式注册为慈善机构，旨在为在威尔士居住的华人提供优质服务，改善他们的生活质量。

自成立以来，华协不断发展壮大，成为凝聚威尔士华人华侨华裔居民的重要平台。我们的总部位于斯旺西大剧院的多元文化中心。我们目前为全威尔士超过700个家庭提供服务，并在各种社交媒体平台上拥有超过3000名关注者。

华协根据社区需求筹集资金发展服务项目，致力成为本地服务机构与华人居民之间的重要枢纽，为华人发声，协助服务机构提供更完善的服务。现在我们拥有了一支充满活力和才华洋溢的团队，同心协力为大家减轻语言障碍和文化差异，维护华人权益，争取平等的待遇，聆听需求，共同成长，创建美好家园。

请加入我们，一起努力培育威尔士公平、包容和团结的社区，让华人华侨华裔充分融入社会，获得赋权，为社会贡献，共享幸福美满。

Key funders



核心服务

我们的慈善服务专注于：

- 促进社会公平：提供包括普通话、粤语和英语的语言服务，为遇到困难的群体提供建议、代言、咨询和案例转介
- 促进健康福祉：通过多语言身心灵辅导和多样化的体育和社交活动，培育全面的健康
- 促进社会凝聚与融合：组建了天特组、长者组、家长组、青少年组、体育俱乐部等小组，搭建交友互助的平台，协助大家更容易融入本地社区。
- 促进多元性与包容：组织文化和教育活动，推广中华和威尔士的丰富文化遗产。

目前华协的核心服务项目有：

- 信息资讯
- 个案代言和转介
- 特殊儿童支援
- 福利咨询
- 翻译服务包括普通话、粤语和英语
- 促进青少年和长者身心灵健康的活动
- 心灵辅导
- 文化推广活动
- 义工机会
- 实习机会